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Dato: 02-10-2018 

Tidspunkt: 18:00 
Sted:              Gl. Skolevej 3, 4672 Klippinge  

 

Tilstede: MO, PF, JE, JAS, CH, OHS, TW 

Fraværende: OHS, TW, O 

 

  

 

REFERAT 

 

1. Godkendelse af dagsorden: 

Dagsorden godkendt med tilføjelse af 12 

2. Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 

Referat godkendt og underskrevet.  

3. Nyt fra formanden (MO): 
a. Orientering fra DBU, DBUs, DFU, DIF, DGI, Firma sport: 

MO orienterede om resultatet af voldgiften.  

DFU mener der skal gøres mere for rekruttering. Demografien gør, at dommerne 
bliver ældre. DBU bør løfte mere.  

MO orienterede om møde mellem FLU og DFU. Her blev de sjællandske 
dommerklubbers henvendelse til DBUS gennemgået. Taget op i FLU/DFU-regi 
grundet manglende svar fra DBUS formand. Sjælland er eneste union der har 
retningslinjer for dommerne. Det er samtidig svært at få startet en dialog. PT. Ligger 
dialogen hos DFUs bestyrelse, da der er tale om en politisk beslutning.  

DFU og FLU vil i samarbejde forsøge at lave en fond, som kan bruges til fastholdelse 
og rekruttering.  

MO orienterede om en afgørelse, hvor en dommer var blevet trukket i efterløn. I 
samarbejde mellem DFU, DBU og Dansk Idræts Forbund rejste sidstnævnte sagen 
på ny. Efter alt for lang sagsbehandling er det nu slået fast, at alle ledige og 
efterlønnere roligt kan dømme fodbold og modtage omkostningsgodtgørelse uden 
at blive trukket i sociale ydelser.  

TW kommenterede på FLUs fastholdelsesarbejde.  
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b. Information almen 

Bestyrelsen drøftede den interne kommunikation fra udvalg til medlemmer. 

Bestyrelsen drøftede en personsag der var indløbet siden sidste møde.  
Herunder drøftede bestyrelsen at, DBUS kan gøre mere i forhold til fastholdelse af 
dommere der har været ude for særlige episoder.  

4. Nyt fra kassereren (JE): 
a. Medlemsliste 

Pt. 192 medlemmer – 170 medlemmer, 10 passive og 12 æresmedlemmer.  

Bestyrelsen gennemgik listen og aftalte at OHS tager kontakt til en række nye 
dommere med henblik på en god start.   

b. Information om regnskab:  

Bestyrelsen besluttede, at de medlemmer der ikke har betalt 28. februar udmeldes. 
Så gentegningsperioden reelt kører januar/februar.  

Pr. Dags dato står i Spar Nord bank kr. 206.744,61 

Bestyrelsen udtrykte bekymring omkring de lave indtægter, der næsten 
udelukkende kommer ved kontingent.  
 
Bestyrelsen drøftede hvordan der kan omkostningsminimeres. Bestyrelsen 
opfordrede kraftigt til, at medlemmer af bestyrelsen og udvalgsmedlemmer der bor 
i nærheden af hinanden arrangerer samkørsel for at minimere kørselsudgifter.  
 
Bestyrelsen overvejer behovet for retningslinjer på området. Ligeledes drøftede 
bestyrelsen om man skulle sænke til den lave takst.  

Bestyrelsen afsagde sig retten til kørepenge for dette møde.  

c. Information vedr. budget: 

JE orienterede om, at SØF har fået mindre i kontingent end forventet.  
ligger PT ca. 13.250 under budget 
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5. Nyt fra kampfordeler 

Der er ikke mange kampe at hente og indtægten er minimal i forhold til 
administrationen.  

6. Nyt fra udvalg: 
a. Information fra uddannelsesudvalg 

Seneste møde d. 11. juli. OHS orienterede om udvalgets arbejde. Bestyrelsen har 
fået referat fra seneste måde. Næste møde d. 9. oktober. OHS kontakter formanden 
for gruppen med henblik på ansøgning af midler hos DFU. 

OHS orienterede om kommende arrangementer i gruppen.  

Bestyrelsen drøftede arbejdsfordeling mellem bestyrelse og udd. Udvalg. Se senere 
punkt. 

PF mindede om aftalen med klubhuset i Rishøj.  

Lars Gerner er blevet en del af upcoming-gruppen som instruktør.  
 
Bestyrelsen opfordrede til, at helt nye dommere også kan optages i SØF-gruppen, 
altså at systemet ikke er rigidt, men har den fornødne fleksibilitet til at optage nye 
medlemmer mit i perioden. Bestyrelsen har en forventning om, at der tages kontakt 
til disse medlemmer.  

b. Information fra IT/web-udvalget 

Bestyrelsen drøftede hvordan man bedre kan informere udvalget. Bestyrelsen 
drøftede, om der kan rykkes opgaver over i udvalget 

MO udtrykte stor tilfredshed med, at udvalget altid var hurtige til at lægge opslag 
på hjemmesiden mv. Desuden har der forestået et stort arbejde med at ordne 
referater fra bestyrelsesmøderne i kronisk rækkefølge. De manglende referater er 
nu også sendt til udvalget. 

c. Information fra Aktivitets-udvalget 

JE orienterede om arrangementer, bl.a. den gode opbakning til fodboldgolf.  

Der afholdes julebanko d. 29. november.  
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7. Drøftelse af den nye persondataforordning (se vedlagte bilag 1) 

Bestyrelsen besluttede at arbejde videre med det fremsendte bilag. JAS udarbejder 
et endeligt dokument der fremsendes til bestyrelsen til endelig godkendelse. 
Herefter orienteres medlemmer og det lægges på hjemmesiden. 

8. Drøftelse af Fastholdelse af dommere  
 
Bestyrelsen drøftede det fremsendte forslag. Trine blev rost for et godt forarbejde. 
Bestyrelsen drøftede mulighederne med den i forvejen udfordrede økonomi.  
MO opfordrede JE til at videresende info om alle nye medlemmer, så MO kan kontakte 
dem telefonisk.  
MO opfordrede bestyrelsen til at gennemtænke det fremsendte oplæg og opfordrede 
til, at beslutning af strukturen tages på næste møde.  
PF opfordrede til, at alle oprykninger fremover modtager en opringning fra en i 
bestyrelsen i forbindelse med oprykning.  
TW og CH påtog sig at lave forslag til ansvarsfordeling.  
 

9. Fordeling af opgaver indenfor og udenfor bestyrelsen 
 
Se forrige punkt. Trine udarbejder forslag til ansvarsfordeling 
 

10. Drøftelse af hjemmeside - og information på hjemmeside 
 

MO opfordrede alle til, at være ekstra opmærksomme på historier til hjemmeside. 
Trine medtager dette punkt i ansvarsfordelingen. 
 

11. Fordeling af Diadora-midler 
 

Bestyrelsen besluttede at indstille til DFU, at midlerne fordeles tilbage til 
dommerklubberne ud fra antallet af medlemmer.  
 

12. Fastlæggelse af næste mødedato samt fastlæggelse af generalforsamling.  
 
Generalforsamling er fastlagt til 24. januar. Den bliver afholdt i Herlufsholm 
idrætscenter. PF har kontakt til stedet.  

 
Bestyrelsen planlægger ikke at mødes inden generalforsamlingen. Opstår der noget, 
kan bestyrelsen indkaldes.  

 

13. Evt. 

Kasseren orienterede om, at han på frivilligt plan har hjulpet med omdeling af fodboldloven 
til medlemmerne. Referat fra ordinært bestyrelsesmøde nr. 53. 


